
Bestyrelsesmøde mandag den 2.9.2024 kl. 18.00 

 

  Referat 

 
1. Fællesspisning, smørrebrød i Havnehuset.   
2. Valg af referent.  

KL er valgt   
3. Konstatering af fremmøde. 

Alle tilstede undtagen Henrik. 
4. Godkendelse af referat, bestyrelsesmødet den 3.6.2024. 

Godkendt og lægges på hjemmesiden. 

5. Sommerens forløb, gæstesejlere, autocampere m.v. 
Der har været lidt færre autocampere, og lidt flere gæstesejlere. 

6. Beredskabsgruppen, fremtid og opdatering. Oplæg, mødet i oktober. 
Der undersøges flere muligheder. Herom senere.  

7. GF Jan. 2025, plan m.v. 

Denne afholdes 14/1 2025 klokken 18:30 
8. Fremtidige valg til Bestyrelsen? 

Knud Lyngsie genopstiller ikke.     
9. Tagplader på hallen. 

Det undersøges hvor utæthederne er og Kim laver en plan. 

10. Bygningsvedligeholdelse, Havnehuset. 
Der er begyndende problemer med tagpap afdækningen. Der indhentes tilbud på 
reparation. 

11. Lade standere på havnen, status, lovgivningskrav for lystbådehavne? Flid? 
En mulig løsning overvejes, så vi kan imødekomme fremtidige krav. 

12. Opladning af elmotorer i både? 
Behovet skønnes endnu ikke at være stort nok til at der laves yderligere tiltag. 

13. Hjertestarter, ramt af alder? 

Der bestilles en ny, da den gamle (14 år) er ved at blive ramt af alder. 
14. Specielle budgetforslag for perioden fra 1.10. 

Dette vil fremkomme af det endelige budget. Herunder hjælp til spørgsmål omkring 
ejendomsskatter. 

15. Kontaktmøde, NA og Kim. 

Der har været problemer med vand, Kim undersøger om det er et reelt problem. 
16. Status, arbejdsgruppen, master monteret på både på land? 

a. Forligger der noget midlertidigt til drøftelse? 
Der er etableret et samarbejde med Flid, og flere forsikringsselskaber kontaktes. 

17. Status, samarbejdsaftalen, JS og Havn, Jesper tilbyder at hjælpe Henrik hermed. 

Erik overtager opgaven fra Henrik og Jesper. 
18. Løbende reparationsarbejde, Havnen.  

19. Udplantning af ålegræs. 
Der er blevet sat ålegræs ud syd for havnen, en såkaldt ålegræsbørnehave. 

20. Fællesudflugt? Skarven? Eskilsø? 

Charlotte og Kim påtager sig opgaven.       
21. Økonomisk månedsrapport, forbrug, afspadsering m.v.   



Gennemgået ved Charlotte. 

     
22. Eventuelt. 

Det undersøges om man kan lave en alternativ slangeløsning på broerne. 
Gassen vil stige minimalt. 
 

23. Politiske drøftelser i Bestyrelsen. 
24. Gennemgang af bilag, underskrifter på andelsbeviser m.v. 

 
 
     Havnefoged, administrationschef og havnefogedassistent deltager i punkterne 1-22. 

 
 

 
 

Referent: 

 
Knud Lyngsie 

 
Jyllinge Lystbådehavn A.M.B.A 


